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Fiberanslutning i Hallaröd med omnejd! 

Så här strax efter midsommar vill vi informera om vad som är på gång så att ni vet att det 

fortsatt händer saker bakom kulisserna. 

Vad har vi kommit fram till. 

Vi jobbar med lösningen som innebär att vi vill ha fiber indraget i våra fastigheter. Detta 

beror på att vi är övertygade om att detta är en den bästa och mest hållbara lösning på lång 

sikt. 

Vi jobbar som tidigare meddelats med en ny leverantör som erbjuder fiberlösningar och som 

har fått våra förutsättningar och de nedan angivna målsättningar/krav vi givit till dem: 

• Krav/Målsättning 1  

ALLA de som vill ha installation skall kunna få det. 

• Krav/Målsättning 2 

Installationsavgiften inte får skilja sig nämnvärt mot föregående leverantörs avgift. 

Vad är på gång 

Möte med tilltänkt leverantör skall hålla i denna vecka 

Möte med kommunen i vecka 27 för att driva på intresset att alla skall ha rätt till en bra 

internet-förbindelse. 

Nytt informationsbrev skall komma ut i slutet av vecka 27 

Vi hoppas då kunna vara mer konkreta vad avser ”vårt” förslag. 

Telias nya erbjudande 

En del av oss (långt ifrån alla) har nu erhållit ett nytt erbjudande från Telia som en 

”ersättning” för de uppsagda fiberavtalen. Det innebär en s.k. FWA lösning (mobilt 

bredband).  

Vi inom fibergruppen anser att detta enbart skall ses som en sista utväg och att fiber är den 

rätta lösningen för oss.  

Om du vill läsa om andra som också har problem med Telia så är bifogad länk till Dagens 

Vimmerby läsvärd. 

https://www.dagensvimmerby.se/debatt/e/44904/debatt-telia-gor-om-och-gor-ratt/ 



 
 

Fiber eller FWA. 

Vår åsikt i denna fråga är att det är fast installation med fiber som är att föredra av så många 

olika skäl. Vi återkommer senare med våra synpunkter kring detta. 

Vi ber Er därför att visa tålamod och avvakta med Er ev. beställning av FWA till Telia.  

Detta så att vi får möjligheten att arbeta fram en lösning med en fast fiberanslutning för Er 

att ta ställning till. 

Båda alternativen kommer att kräva ett visst antal installationer för att kunna genomföras. 

FWA kommer att kräva installationer i Telias infrastruktur för att skapa täckning i området 

vilket då troligen också kräver ledningsdragning och eventuella master. Detta kommer då 

också kräva att det blir tillräckligt många för att denna infrastruktur kan byggas. 

Här finns idag ingen tidsplan för detta. 

På samma sätt kommer en fiberinstallation att kräva ett visst antal installationer.   

Det är ju denna kritiska massa som behövs för att göra detta projekt möjligt. Vi vill självklart 

då att så många som möjligt ansluter sig till den bästa lösningen om den finns tillgänglig. 

Det vet vi inom kort. 
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